

Bulletin

Domestic Water Interruption 50 O'Connor Street

As part of our ongoing building renovations, a shutdown of the domestic water is scheduled to take place in 50 O'Connor Street on Sunday, August 25th between the hours of 7 am and 4 pm.

50 O'Connor Street will be closed to tenants and visitors during this period.
99 Bank Street will remain open as per the building's regular hours.

Note that the work will not affect the auxiliary tenant systems, meaning the cooling to tenants' LAN rooms.

Should you require additional information or clarification, do not hesitate to contact the Management Office at 613.236.6452.

Lori Anne Sauvé-Keefe
PROPERTY MANAGER

August 9, 2019

Bulletin

Interruption du système d'alimentation d'eau domestique 50, rue O'Connor

Dans le cadre des rénovations en cours dans l'édifice, une fermeture de l'alimentation en eau domestique est prévue le dimanche 25 août entre 7 heures et 16 heures au 50, rue O'Connor.

L'édifice du 50, rue O'Connor sera fermé à tous les locataires et visiteurs durant cette période. Le 99, rue Bank demeurera cependant ouvert selon les heures régulières de l'édifice.

Prenez note que les travaux n'affecteront pas les systèmes auxiliaires des locataires, comme les systèmes de refroidissement des salles LAN des locataires.

Pour plus de renseignements ou précisions, n'hésitez pas à communiquer avec le Bureau de gestion au 613.236.6452.

Lori Anne Sauvé-Keefe
GESTIONNAIRE IMMOBILIER

Le 9 août 2019